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   Despre investiţia la proiectul “Sistem Integrat de Management al Deşeurilor în Judeţul
Maramureş” a auzit aproape fiecare cetăţean al judeţului. Totuşi, proiectul este departe de a fi
încheiat. Asta în condiţiile în care el trebuia finalizat deja. Noi am fost la faţa locului pentru a
vedea cum se derulează lucrările.
   Spre surprinderea noastră, activităţile nu erau chiar în toi, precum ne-am fi aşteptat, ţinând
cont de întârzierea mare în care acestea se află. Totuşi, reprezentanţii Consiliului Judeţean
Maramureş dau asigurări că proiectul continuă şi este realizat în proporţie de circa 50%: “Acest
proiect nu mai poate da înapoi şi trebuie să se finalizeze. Este realizat peste 50%. Judeţul
Maramureş are nevoie de el, după cum are nevoie şi de aeroport, o altă investiţie care se
realizează. Mai avem din credit aproximativ 95 de milioane de lei. Nu ştiu care va fi suma ce
trebuie utilizată pentru proiectul „Sistem de Management Integrat al Deşeurilor”, dar vom şti
acest lucru exact după ce vom avea contractul de finanţare modificat, ceea ce înseamnă
fazarea acestuia. Rămâne ca viitorul consiliu să analizeze oportunitatea în măsura în care, ca şi
ultimă soluţie, nu vor exista resurse de finanţare, altele decât bugetul local pentru finalizarea
investiţiei. Dar să nu înţeleagă nimeni că, dacă se va apela la credit, vreun cetăţean al judeţului
Maramureş va plăti cu un leu în plus sau în minus. Este o falsă idee care se transmite public.
Va fi grija autorităţii judeţene să ştie să distribuie în interiorul aceluiaşi buget şi aceloraşi taxe pe
care le plătesc cetăţenii, modul de utilizare a bugetului. Vor fi doar nişte condiţionalităţi care
trebuie respectate, adică plata ratei creditului şi a dobânzii aferente”, a declarat Zamfir Ciceu,
preşedintele Consiliului Judeţean Maramureş.

      

   Cristiana Paşca-Palmer, ministrul Mediului, în schimb, a anunţat la vizita sa pe plaiurile
noastre că, în momentul de faţă, acest proiect este finalizat doar în procent de 17%. Palmer a
declarat că a venit în Maramureş, printre altele, şi pentru a găsi, alături de Consiliul Judeţean,
soluţii ca acest proiect să fie gata măcar până la finele acestui an.  

  

   Sursa:graiul.ro

 1 / 1

http://www.graiul.ro/2016/05/23/depozitul-ecologic-de-la-farcasa-intre-realitate-si-fictiune/

